

Kindergarten Foreign Teacher 幼儿园外方教师

Line Manager: Kindergarten Principal

直属上级: 幼儿园园长

Job Requirements

具体要求

1. Minimum Bachelor's Degree;

本科文凭及以上

2. A recognised teaching qualification for the required age range (e.g. B.Ed., PGCE or Early Childhood Education qualification);

所需年龄范围的公认教学资格(例如, 学士学位、PGCE 或幼儿早期教育专业资质);

3. Minimum two years teaching experience in early years education;

至少两年的早期教育教学经验;

4. Previous experience of teaching ESL students is preferred, although candidates without prior experience will be considered;

有过 ESL 教学经验者优先考虑, 尽管应聘者没有。经验将被考虑;

5. Sensitivity to the cultural differences found in China and the willingness to develop and maintain a cross cultural approach to work.

具备对中国文化差异的敏感度,以及发展和保持跨文化工作方式的意愿。

Job description

岗位职责

1. Plan and prepare stimulating, challenging and enjoyable learning opportunities which take into account the EYFS curriculum of the school and the individual abilities of the students in the class;

结合的英国早期教育框架 EYFS 和学生的独特能力, 计划和准备刺激的 、具有挑战性的和愉快的学习机

会 2. Work closely with the Head of Kindergarten and other teaching staff as part of a team to achieve agreed targets and implement schemes of work;

与幼儿园园长和其他教职员工密切合作, 团队协作, 以实现商定的目标和执行工作计划;

3. Support the vision, positive ethos and policies of the school and the aims and values of the RQSS Kindergarten;

支持学校的愿景、积极的风气和政策以及融侨赛德伯幼儿园的目标和价值观;

- 4. Assess and report on the development, progress and attainment of students; 评估和报告学生的发展、进步和成就;
- Motivate students with enthusiastic, imaginative lessons;

用热情、富有想象力的课程激励学生;

- 6. To work with other colleagues including Chinese Co-teachers to plan lessons 与包括中国同事在内的其他同事一起备课;
- 7. Participate in CPD activities and staff meetings;

参与持续专业发展活动和员工会议:

8. Offer extra-curricular activities to support the ethos and school enrichment program; 提供课外活动, 支持民族精神和学校充实计划;



9. Contribute to and attend whole school community and marketing events throughout the year;

全年为全校社区和市场活动参加活动并做出贡献;

10. To complete any other reasonable duty as requested by the Head of Kindergarten or School Principal.

完成幼儿园园长或学校校长要求的其他合理职责。